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Grajewo, maj 2021 r. 



 

Protokół Nr 29/21 z dnia 26 maja 2021 roku 

  

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta Grajewo tj.: Komisji Budżetu, 

Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Komisji Spraw Społecznych, odbytego w dniu 

26 maja2021 roku. Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Urzędu Miasta 

Grajewo, ul. Strażacka 6A. 

 

Posiedzeniu przewodniczyła – Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Komisji  

Spraw Społecznych Rady Miasta Grajewo.    

Godz. rozpoczęcia – 9.15 

Godz. zakończenia – 11.50 

Stan liczbowy członków Komisji – 18 radnych 

Obecnych – 18 radnych 

W posiedzeniu udział wzięli radni/członkowie trzech Komisji w składzie:  

1.Pan Babul Tomasz 

2. Pani Chrzanowska Aneta Ewa 

3.Pan Ciechanowicz Andrzej 

4.Pani Jagielska Henryka 

5.Pani Ksepko- Kurkowska Julia Klaudia 

6.Pani Nietupska Elżbieta 

7.Pan Niewiarowski Andrzej 

8.Pan Obrycki Paweł 

9.Pani Opara Anna 

10.Pan Paszkowski Piotr 

11.Pan Purwin Daniel 

12. Pan Purzeczko Krzysztof   

13.Pan Siejda Tomasz 



14.Pani Siwik- Karwowska Agnieszka 

15.Pan Skawski Arkadiusz Zbigniew 

16.Pani Stefańska Monika 

17.Pan Wielgat Mariusz 

18. Pan Zalewski Paweł Filip  

/Lista obecności stanowi Zał. Nr 1 do prot./. 

Goście: / Wg listy obecności stanowiącej Zał. Nr 2 do prot./   

Ad 1 

/-Otwarcie posiedzenia/. 

Przewodniczący trzech stałych komisji :  

1/ Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Komisji Budżetu RM 

2/  Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM 

3/  Daniel Purwin–  Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej  RM 

 spośród siebie wyłonili przewodniczącego obrad: 

Panią Monikę Stefańską– Przewodniczącą Komisji Spraw Społecznych RM  

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 

Dokonała otwarcia posiedzenia połączonych Komisji Rady Miasta, witając wszystkie 

przybyłe osoby. Stwierdziła, że na stan 18 radnych/członków trzech Komisji, 

aktualnie  w posiedzeniu bierze udział 16 radnych (na podstawie listy obecności), co 

stanowi o prawomocności obrad ( kworum).  

Ad 2 

/- Przedstawienie porządku obrad połączonych Komisji/. 

/ Zawiadomienie zawierające porządek obrad stanowi Zał. Nr 3 do prot./ 

Zawiadomienie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie 

Komisji  - w wersji elektronicznej (tablety). 

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 

Poprzez odczytanie przedstawiła proponowany porządek obrad połączonych Komisji 

Rady Miasta:  

Proponowany porządek obrad:  



1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji. 

3.Informacja Komendanta Powiatowego Policji w Grajewie na temat stanu 

bezpieczeństwa na terenie miasta Grajewo. 

4. Analiza wykonania budżetu miasta za I kwartał 2021 r. 

5. Informacja na temat stanu przygotowań do obchodów „Dni Grajewa 2021”. 

6. Informacja na temat perspektyw rozwoju TBS Sp. z o. o. w Grajewie. 

7.Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie miasta Grajewo                     

w 2020 r. 

8. Informacja na temat stanu dróg miejskich po okresie zimowym. 

9.Informacja dotycząca realizacji planów zagospodarowania przestrzennego miasta. 

10. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy miasta Grajewo z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami w 2020 r. 

11. Sprawozdanie z realizacji programu „Karta Dużej Rodziny” oraz                                     

z funkcjonowania programu „Grajewskiej Karty Seniora” w 2020 r. 

12. Informacja na temat realizacji polityki Miasta Grajewo względem osób starszych 

i niepełnosprawnych w 2020 r. 

13. Informacja na temat realizacji „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

Miasta Grajewo w 2020 r.". 

14. Sprawozdanie z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy „Pomocna 

Dłoń” w 2020 r. 

15. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Rady Miasta, ustalenia ich 

przedmiotu działania i składów osobowych;  

b) określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego i wzoru 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego za okres 3 miesięcy 

kalendarzowych poprzedzających dzień złożenia wniosku o dodatek mieszkaniowy;  

c) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2021 r.; 

d) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2021-2036; 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez miasto 

Grajewo Powiatowi Grajewskiemu w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na 



dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Grajewie prowadzonego 

przez Stowarzyszenie Wspierania Inicjatyw Społecznych na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych w Grajewie; 

 f) ustalenia regulaminu korzystania z miejskich parków, skwerów, terenów zieleni 

urządzonych na terenie miasta Grajewo.  

16. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

17. Sprawy różne. 

18. Zamknięcie posiedzenia. 

Następnie zapytała, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek lub propozycję do 

zaproponowanego porządku obrad, a w związku z brakiem zgłoszeń stwierdziła, że 

porządek obrad będzie realizowany  zgodnie z podaną Państwu radnym treścią.  

  Ad3.  

Informacja Komendanta Powiatowego Policji w Grajewie na temat stanu 

bezpieczeństwa na terenie miasta Grajewo. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja KPP stanowi Zał. Nr 4 do prot./ 

wnioskodawca: Komisje Rady Miasta Grajewo  

referują:Pan Łukasz Głowacki-  Zastępca Komendanta KPP 

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła realizację punktu pt.:Informacja Komendanta Powiatowego Policji 

w Grajewie na temat stanu bezpieczeństwa na terenie miasta Grajewo. 

Następnie o zabranie głosu poprosiła I Zastępcę Komendanta Powiatowego Policji                       

w Grajewie mł. insp. Łukasza Głowackiego. 

Pan Łukasz Głowacki-  Zastępca Komendanta KPP 

W formie prezentacji multimedialnej przedstawił informację o stanie porządku                        

i  bezpieczeństwa publicznego na terenie działania Komendy Powiatowej Policji                       

w Grajewie w 2020 roku oraz za okres bieżący.  Poinformował także                                       

o szczegółowych działaniach Policji podejmowanych w związku z panującą epidemią 



COVID-19 na terenie m. Grajewo.  

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 

Podziękowała sprawozdawcy, po czym zwróciła się z zapytaniem czy ktoś                                       

z obecnych chciałby w tym punkcie zabrać? Do zabrania głosu zgłosił się Radny 

Paweł Filip Zalewski.  

Pan Paweł Filip Zalewski- Członek Komisji 

Zadał pytanie Komendantowi, czy prawdą jest, że w sytuacji wystąpienia zaginięcia 

osoby Policja korzysta z usług wróżbitów/ jasnowidzów? 

Pan Łukasz Głowacki-  Zastępca Komendanta KPP 

Odpowiedział, że Policja nie posługuje się w takich sytuacjach pomocą 

wróżbitów/jasnowidzów, wykorzystuje jedynie dostępne środki techniczne.  

Pan Arkadiusz Zbigniew Skawski – Członek Komisji  

Zwrócił się z zapytaniem ile tzw. „melin”prowadzących nielegalną sprzedaż napojów 

alkoholowych udało się zlikwidować funkcjonariuszom Policji w Grajewie w okresie 

objętym informacją? 

Pan Łukasz Głowacki-  Zastępca Komendanta KPP 

Ad vocem odpowiedział, że Policja na bieżąco monitoruje sytuację na lokalnym 

rynku obrotu wyrobami alkoholowymi. Posiada rozpoznanie miejsc i osób 

zajmujących się tym procederem oraz podejmuje interwencje w tym zakresie. 

Dodał, że jest to temat dość trudny.  

Pan Arkadiusz Zbigniew Skawski – Członek Komisji  

Kontynuując zapytania poprosił o podjęcie przez Policję działań mających na celu 

dyscyplinowanie kierowców naruszających przepisy o parkowaniu pojazdów                              

w miejscach gdzie obowiązują zakazy, w szczególności w ciągu ulic: Wiktorowo, 

Targowa, Konstytucji 3-go Maja. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz 

Zabrał głos w poruszonej sprawie dodając, że przykłady złego parkowania maja 

miejsce również w ulicy Piłsudskiego  i w innych częściach miasta, na co również 



jemu zwracają uwagę mieszkańcy.  

Pan Łukasz Głowacki-  Zastępca Komendanta KPP 

Stwierdził, że owszem problem ten znany jest Policji, ale ze względu na ograniczone 

możliwości służb skuteczność tych działań jest ograniczona. Zobowiązał się jednak 

do zwiększenia nadzoru Policji nad prawidłowościami parkowania samochodów                                      

w ciągach ww. ulic.  

Pan Arkadiusz Zbigniew Skawski – Członek Komisji  

Opierając się na jego rozmowach z mieszkańcami stwierdził, że nie wszyscy oni 

znają swoich dzielnicowych i w związku z tym poprosił o przekazanie danych 

kontaktowych do tych funkcjonariuszy wspólnotom mieszkaniowym działającym na 

terenie miasta.  

Pan Paweł Obrycki – Członek Komisji  

Zapytał Komendanta, ile z 672 przypadków łamania obowiązku noszenia maseczek 

znalazło swój finał poprzez ukaranie?  

Pan Łukasz Głowacki-  Zastępca Komendanta KPP 

Odpowiedział, że ze względu na brak podstaw prawnych do listopada 2020 roku 

postępowania kończyły się odmową wszczęcia postępowania. Sytuacja zmieniła się 

gdy pojawiła się podstawa prawna, ale na ten moment nie dysponuje danymi.  

 Pan Paweł Obrycki – Członek Komisji  

Zwrócił uwagę na ograniczoną widoczność u wylotu ulicy Sportowej na ul. 

Piłsudskiego z powodu postawienia na chodniku samochodu przez zbieracza śmieci 

który tam zamieszkuje. 

Pan Łukasz Głowacki-  Zastępca Komendanta KPP 

Obiecał podjąć temat.  

Pan Krzysztof Purzeczko – Członek Komisji  

Zarzucił brak reakcji ze strony Policji na powtarzające się przypadki urządzania                    

w szczególności w weekendy wyścigów samochodowych i motorowych na ul. Braci 

Świackich  i Przemysłowej.  



Pan Łukasz Głowacki-  Zastępca Komendanta KPP 

Obiecał zwiększenie kontroli Policji na wskazanych obszarach w trosce o dobro 

mieszkańców. Zaapelował do zebranych, a za ich pośrednictwem do mieszkańców 

miasta o informowanie Policji o wszelkich przypadkach łamania przepisów prawa                     

i nieakceptowalnych zachowań społecznych.  

Pani Halina Muryjas-Rząsa- Przewodnicząca Rady Miasta 

Podziękowała Komendantowi za merytoryczną informację i zwróciła uwagę na 

pojawiające się nowe zjawisko poruszania się młodych osób na hulajnogach                        

w sposób zagrażający bezpieczeństwu innych osób. 

Pan Łukasz Głowacki-  Zastępca Komendanta KPP 

W odpowiedzi zapewnił, że temat będzie monitorowany. 

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do  dyskusji podziękowała Zastępcy KPP                                      

w Grajewie mł. insp. Łukaszowi Głowackiemu za przybycie i za złożoną informację. 

Następnie przeszła do omawiania kolejnego punktu z porządku obrad.  

 Ad4.  

Analiza wykonania budżetu miasta za I kwartał 2021 r. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja dot. wykonania budżetu za I kwartał 2021 r. stanowi Zał. Nr 5 do prot./ 

wnioskodawca: Komisja Budżetu RM ( Plan pracy na 2021 r.) 

referują: Skarbnik Miasta, p. Grzegorz Kurzątkowski 

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła realizacje punktu pt.: „Analiza wykonania budżetu miasta za I 

kwartał 2021 r.” 

Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos, a w związku                    

z brakiem zgłoszeń zarządziła głosowanie imienne. 



Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały informację na 

temat wykonania budżetu miasta za I kwartał 2021 r. 

 / głosowanie:   16 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się, brak głosu -0, 

nieobecni – 2/ 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr 6 do prot./ 

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 

Ogłosiła wynik głosowania, a następnie przeszła do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  

 Ad5.  

 Informacja na temat stanu przygotowań do obchodów „Dni Grajewa 

2021”. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja na temat stanu przygotowań do obchodów „Dni Grajewa 2021”. . 

stanowi Zał Nr 7  do prot./ 

wnioskodawca: Komisja Spraw Społecznych RM ( Plan pracy na 2021 r.) 

referują:Dyrektor Grajewskiego Centrum Kultury, Tomasz Dudziński 

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła realizacje punktu pt.: „ Informacja na temat stanu przygotowań do 

obchodów „Dni Grajewa 2021”. 

Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś  z obecnych chciałby w tym punkcie 

zabrać głos? Do zabrania głosu jako pierwszy zgłosił się Radny Paweł Filip Zalewski.  

Pan Paweł Filip Zalewski- Członek Komisji 

Zapytał, czy istnieje jakieś zagrożenie dla organizacji tegorocznych obchodów „Dni 

Grajewa 2021”? 

Pan Tomasz Dudziński – Dyrektor GCK 



Odpowiedział, że jego instytucja jest przygotowana do przeprowadzenia 

zaplanowanych wcześniej imprez, podpisane są umowy z wykonawcami, natomiast 

faktycznie realizacja uzależniona jest od obowiązywania  rządowych przepisów  dot. 

obostrzeń w związku z epidemią. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu RM 

W związku z obowiązującym do końca roku zakazem obrotu wyrobami 

gastronomicznymi na imprezach masowych zapytał, jak to się przełoży na przebieg 

obchodów „ Dni Grajewa 2021”? 

Pan Tomasz Dudziński – Dyrektor GCK 

Ad vocem odpowiedział, że aktualnie znane są mu zasady organizacji imprez 

masowych które obowiązują do 3 czerwca br., a co będzie później aktualnie nie wie. 

Dodał, ze końcowa formula wydarzeni będzie zależna od panujących obostrzeń 

epidemicznych i związanych z tym możliwości organizacyjnych. Na razie planujemy, 

że będzie ona miała charakter i formę tradycyjnej imprezy masowej. Sytuacja 

pandemii sprawia, iż przepisy dotyczące organizacji imprez są niestabilne i często się 

zmieniają.  

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 

W związku  z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie imienne. 

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały informację na 

temat   stanu przygotowań do obchodów „Dni Grajewa 2021. 

 / głosowanie:   17 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się, brak głosu -0, 

nieobecni – 1/ 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr 8 do prot./ 

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 

Ogłosiła wynik głosowania, a następnie przeszła do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  

 Ad6.  



Informacja na temat perspektyw rozwoju TBS Sp. z o. o. w Grajewie.  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja TBS Sp. z o.o.  stanowi Zał Nr 9 do prot./ 

wnioskodawca: Komisja Gospodarki Komunalnej RM ( Plan Pracy na 2021 rok) 

referują: Prezes Zarządu  TBS Sp. z o.o. w Grajewie, p. Tomasz Strózik 

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła realizacje punktu pt.: „Informacja na temat perspektyw rozwoju 

TBS Sp. z o. o. w Grajewie.” 

Następnie zwróciła się z zapytaniem czy ktoś  z obecnych chciałby w tym punkcie 

zabrać? Do zabrania głosu jako pierwszy zgłosił się Radny Arkadiusz Skawski.  

Pan Arkadiusz Skawski – Członek Komisji 

Zwrócił uwagę, że TBS administruje 14 wspólnotami mieszkaniowymi i w związku                         

z tym zapytał, czy liczba wspólnot administrowanych przez Spółkę wzrosła w 2020 

roku? 

Pan Tomasz Strózik– Prezes TBS Sp. z o.o.  

Odpowiedział, że w 2020 roku podpisał umowę na administrowanie blokiem nr 29 

przy ul. Konstytucji 3-go Maja. 

Zachęcił i inne wspólnoty mieszkaniowe do korzystania z usług Spółki.  

Pan Arkadiusz Skawski – Członek Komisji 

Wyraził też opinię na temat niskiej jakości łąki kwietnej znajdującej się na terenach 

TBS. 

Pan Tomasz Strózik– Prezes TBS Sp. z o.o.  

Ad vocem odpowiedział, że na jakość urządzonej zieleni mają wpływ warunki 

pogodowe , które nie zawsze jej sprzyjają. Dodał, że istnienie łąki kwietnej 

poprawiło estetykę miejsca, które wygląda dużo lepiej niż w latach ubiegłych. 

Dodał, że są efekty wizualne  i zapachowe. 



Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 

W związku  z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji podziękowała sprawozdawcy                                       

i zamknęła realizację ww. punktu, a następnie przeszła do realizacji kolejnego 

punktu porządku obrad.  

 Ad.7 

Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie miasta 

Grajewo   w 2020 r. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja  stanowi Zał Nr 10  do prot./ 

wnioskodawca: Burmistrz, p. Dariusz Latarowski 

referują: Burmistrz, p. Dariusz Latarowski oraz Prezes Spółki PUK p. Mirosław 

Mielczarek 

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła realizacje punktu pt.: ”Analiza stanu gospodarki odpadami 

komunalnymi na terenie miasta Grajewo   w 2020 r.” 

Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś  z obecnych chciałby w tym punkcie 

zabrać? Do zabrania głosu jako pierwszy zgłosił się Radny Andrzej Ciechanowicz. 

Pan Andrzej Ciechanowicz- Członek Komisji  

Zwrócił uwagę na nieścisłości, błędy oraz brak precyzji w zakresie danych dot. 

gospodarowania odpadami komunalnymi w przedstawionej informacji. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz 

Odpowiedział, że takie rzeczy mogą się zdarzać oraz dodał, że braki zostaną 

uzupełnione, a błędy usunięte. 

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 

W związku  z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie imienne. 

Wynik głosowania: 



Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały informację na 

temat stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie miasta 

Grajewo   w 2020 r.” 

 / głosowanie:   17 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się, brak głosu -0, 

nieobecni – 1/ 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr 11 do prot./ 

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 

Ogłosiła wynik głosowania, a następnie przeszła do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  

 Ad8. 

 Informacja na temat stanu dróg miejskich po okresie zimowym. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja  stanowi Zał Nr 12 do prot./ 

wnioskodawca: Komisja Gospodarki Komunalnej RM ( Plan Pracy na 2021 rok) 

referują: Burmistrz, p. Dariusz Latarowski oraz Prezes Spółki PUK p. Mirosław 

Mielczarek 

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła realizację punktu pt.:” Informacja na temat stanu dróg miejskich 

po okresie zimowym.” 

Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś  z obecnych chciałby w tym punkcie 

zabrać? Do zabrania głosu jako pierwszy zgłosił się Radny Krzysztof Purzeczko. 

Pan Krzysztof Purzeczko- Członek Komisji  

Krytycznie wypowiedział się co do jakości prac wykonywanych na drogach                           

o nawierzchni gruntowej przez firmę wykonującą to zadanie na podstawie zlecenia    

z Urzędu Miasta. Zapytał, kto kontroluje w imieniu zlecającego jakość 

wykonywanych prac. Dodał również, że zastrzeżenia budzi także jakość prac 

wykonywanych na nawierzchniach asfaltowych dróg miejskich np. w ul. Ignacego 



Krasickiego.  

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz 

Poinformował, że prace na drogach gruntowych wykonuje wykonawca prywatny, 

natomiast utrzymaniem  i naprawą dróg utwardzonych PUK Sp. z o.o.                      

w Grajewie. Następnie dodał, iż istnieje konieczność zwiększenia środków                                   

w budżecie, by zakres i jakość wykonywanych prac mogła ulec polepszeniu.  

Pan Mirosław Mielczarek – Prezes PUK Sp. z o.o.   

Potwierdził, iż stan ulicy Krasickiego jest bardzo zły i wymaga gruntownej 

przebudowy.  

Pan Arkadiusz Skawski – Członek Komisji  

Poinformował, iż zwracał się z wnioskiem do p. Ewy Zyskowskiej-Banach pracownika 

Urzędu o wyrównanie nawierzchni „między garażami” w okolicach ulicy Ekologicznej. 

Niestety praca ta nie została wykonana.  

 Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz 

Stwierdził, że osobiście zajmie się realizacją ww. wniosku oraz poinformował                       

o stanie realizacji inwestycji w ul. Ekologicznej.  

Pan Andrzej Ciechanowicz- Członek Komisji  

Wypowiedział się na temat pozimowego sprzątania mechanicznego piasku 

używanego do posypywania ulic. Zapytał, czy sporządzany jest protokół                        

z wykonywania tej  pracy przez Spółkę PUK? Stwierdził, że niedokładne sprzątanie   

przez zamiatarkę prowadzi  do zapychania piaskiem kanalizacji deszczowej. 

Pan Mirosław Mielczarek – Prezes PUK Sp. z o.o.     

Zapytał   o które ulice Panu Radnemu chodzi, ponieważ chciałby dokonać wizji 

lokalnej? 

Pan Andrzej Ciechanowicz– Członek Komisji 

Odpowiedział, że dotyczy to między innymi ulic: Krasickiego i Szpitalnej. Następnie 

zauważył, że sprzątanie było miesiąc wcześniej więc przeprowadzanie wizji aktualnie 

nie ma sensu.  



Pan Mirosław Mielczarek – Prezes PUK Sp. z o.o.    

Wyjaśnił, że usuniecie w całości pisaku wymaga na ogól czterokrotnego przejazdu 

śmieciarki. 

Pan Paweł Zalewski – Członek Komisji 

Zapytał, czy z każdej akcji oczyszczania ulic sporządzany jest protokół i kto jego 

podpisuje? 

Pan Mirosław Mielczarek – Prezes PUK Sp. z o.o.   

Odpowiedział, że protokoły pisze się w cyklu miesięcznym. Następnie poinformował, 

że z ramienia Urzędu taki dokument podpisuje naczelnik WGK  oraz pracownik 

odpowiedzialny za nadzór nad tym zadaniem.  

Pan Andrzej Ciechanowicz- Członek Komisji  

W konkluzji stwierdził, że ponieważ usługa opłacana jest z budżetu miasta, to 

powinna być wykonana dobrze.  

Pan Paweł Obrycki – Członek Komisji  

Zapytał, czy przejazd śmieciarki daną ulicą odbywa się 3-4 razy w ciągu dnia? 

Pan Mirosław Mielczarek – Prezes PUK Sp. z o.o.   

Odpowiedział, że sprzątanie ulic odbywa się zgodnie z ustalonym harmonogramem, 

zwykle co kilka dni.  

Pan Tomasz Babul – Członek Komisji  

Dodał, że w ul. Dwornej piasek obsuwa się ze skarpy więc takie sprzątanie jest 

syzyfowe. 

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 

W związku  z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie imienne. 

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały informację na 

temat stanu dróg miejskich po okresie zimowym. 

 / głosowanie:   13 -głosów-za,  0-przeciw,  4-wstrz. się, brak głosu -0, 



nieobecni – 1/ 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr 13 do prot./ 

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 

Ogłosiła wynik głosowania, a następnie przeszła do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  

 Ad9. 

Informacja dotycząca realizacji planów zagospodarowania 

przestrzennego miasta. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja  stanowi Zał Nr 14 do prot./ 

wnioskodawca: Komisja Gospodarki Komunalnej RM ( Plan Pracy RM)  

referują: Burmistrz, p. Dariusz Latarowski  

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła realizację punktu pt.:”Informacja dotycząca realizacji planów 

zagospodarowania przestrzennego miasta.”  

Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos, a w związku                    

z brakiem zgłoszeń zarządziła głosowanie imienne. 

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały informację 

dotycząca realizacji planów zagospodarowania przestrzennego miasta. 

 / głosowanie:   16 -głosów-za,  0-przeciw,  1-wstrz. się, brak głosu -0, 

nieobecni – 1/ 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr 15 do prot./ 

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 

Ogłosiła wynik głosowania, a następnie przeszła do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  



 Ad10. 

Sprawozdanie z realizacji programu współpracy miasta Grajewo                              

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami w 2020 r. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja  stanowi Zał Nr 16 do prot./ 

wnioskodawca: Komisja Spraw Społecznych RM ( Plan Pracy na 2021) 

referują: Burmistrz, p. Dariusz Latarowski  

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła realizację punktu pt.:”Sprawozdanie z realizacji programu 

współpracy miasta Grajewo z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami w 2020 r.” 

Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos, a w związku                    

z brakiem zgłoszeń zarządziła głosowanie imienne. 

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały  Sprawozdanie 

z realizacji programu współpracy miasta Grajewo z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami w 2020 r. 

 / głosowanie:   15 -głosów-za,  0-przeciw,  1-wstrz. się, brak głosu -0, 

nieobecni – 2/ 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr 17 do prot./ 

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 

Ogłosiła wynik głosowania, a następnie przeszła do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  

 Ad11. 

Sprawozdanie z realizacji programu „Karta Dużej Rodziny” oraz                                     

z funkcjonowania programu „Grajewskiej Karty Seniora” w 2020 r. 



Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Sprawozdanie  stanowi Zał Nr 18 do prot./ 

wnioskodawca:  Komisja Spraw Społecznych RM ( Plan Pracy na 2021) 

referują: Dyrektor MOPS w Grajewie, p. Barbara Pieńkowska 

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła realizację punktu pt.:”Sprawozdanie z realizacji programu „Karta 

Dużej Rodziny” oraz z funkcjonowania programu „Grajewskiej Karty 

Seniora” w 2020 r.” 

Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos, a w związku                    

z brakiem zgłoszeń zarządziła głosowanie imienne. 

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały Sprawozdanie 

z realizacji programu „Karta Dużej Rodziny” oraz z funkcjonowania 

programu „Grajewskiej Karty Seniora” w 2020 r. 

 / głosowanie:   16 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się, brak głosu -0, 

nieobecni – 2/ 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr 19 do prot./ 

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 

Ogłosiła wynik głosowania, a następnie przeszła do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  

 Ad12. 

 Informacja na temat realizacji polityki Miasta Grajewo względem osób 

starszych i niepełnosprawnych w 2020 r. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja  stanowi Zał Nr 20 do prot./ 

wnioskodawca:  Komisja Spraw Społecznych RM ( Plan Pracy na 2021) 



referują: Dyrektor MOPS w Grajewie, p. Barbara Pieńkowska 

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła realizację punktu pt.:”Informacja na temat realizacji polityki 

Miasta Grajewo względem osób starszych i niepełnosprawnych w 2020 r.” 

Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos, a w związku                    

z brakiem zgłoszeń zarządziła głosowanie imienne. 

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały informację na 

temat realizacji polityki Miasta Grajewo względem osób starszych i 

niepełnosprawnych w 2020 r. 

 / głosowanie:   16 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się, brak głosu -0, 

nieobecni – 2/ 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr 21 do prot./ 

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 

Ogłosiła wynik głosowania, a następnie przeszła do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  

 Ad13. 

Informacja na temat realizacji „Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych Miasta Grajewo w 2020 r. 

 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja  stanowi Zał Nr 22 do prot./ 

wnioskodawca:  Komisja Spraw Społecznych RM ( Plan Pracy na 2021) 

referują: Dyrektor MOPS w Grajewie, p. Barbara Pieńkowska 

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła realizację punktu pt.:”Informacja na temat realizacji „Strategii 



Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta Grajewo w 2020 r.” 

Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos, a w związku                    

z brakiem zgłoszeń zarządziła głosowanie imienne. 

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały informację na 

temat   realizacji „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

Miasta Grajewo w 2020 r.” 

 / głosowanie:   16 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się, brak głosu -0, 

nieobecni – 2/ 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr 23  do prot./ 

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 

Ogłosiła wynik głosowania, a następnie przeszła do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  

 Ad14. 

Sprawozdanie z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy 

„Pomocna Dłoń” w 2020 r. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Sprawozdanie   stanowi Zał Nr 24 do prot./ 

wnioskodawca:  Komisja Spraw Społecznych RM ( Plan Pracy na 2021) 

referują: Dyrektor MOPS w Grajewie, p. Barbara Pieńkowska 

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła realizację punktu pt.:”Sprawozdanie z działalności 

Środowiskowego Domu Samopomocy „Pomocna Dłoń” w 2020 r.” 

Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos, a w związku                    

z brakiem zgłoszeń zarządziła głosowanie imienne. 

Wynik głosowania: 



Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały  sprawozdanie  

z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy „Pomocna Dłoń”                     

w 2020 r. 

 / głosowanie:   17 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się, brak głosu -0, 

nieobecni – 1/ 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr 25  do prot./ 

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 

Ogłosiła wynik głosowania, a następnie przeszła do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  

 Ad15. 

 Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 

Poinformowała, że aktualnie komisje będą procedowały projekty uchwał. Dodała, że 

zadaniem komisji jako wewnętrznego organu rady jest ich zaopiniowanie - zgodnie                             

z trybem regulaminowym. 

a) zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie 

powołania Komisji Rady Miasta, ustalenia ich przedmiotu działania                                

i składów osobowych;  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 26  do prot./ 

inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta, p. Dariusz Latarowski  

referują: Naczelnik BRM, p. Barbara Poniatowska 

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła realizację punktu dot. zaopiniowania projektu uchwały zmieniającą 

uchwałę w sprawie powołania Komisji Rady Miasta, ustalenia ich 

przedmiotu działania  i składów osobowych.  



Projekt uchwały zakłada nw. zmiany: 

1) w związku z rezygnacją radnej miasta Grajewo - Pani Anety Ewy Chrzanowskiej                

z funkcji członka Komisji Skarg Wniosków i Petycji odwołuje się ją ze składu tej 

Komisji i powołuje się ją do składu Komisji Gospodarki Komunalnej; 

 2) w związku z rezygnacją radnego miasta Grajewo - Pana Tomasza Siejdy z funkcji 

członka Komisji Spraw Społecznych odwołuje się go ze składu tej Komisji i powołuje 

się go do składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji;  

Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś  z obecnych chciałby w tym punkcie 

zabrać? Do zabrania głosu jako pierwszy zgłosił się Radny Arkadiusz Skawski. 

Pan Arkadiusz Skawski – Członek Komisji 

Zapytał Radną Anetę Ewę Chrzanowską o przyczyny złożenia rezygnacji                            

z członkostwa w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.     

Pani Aneta Ewa Chrzanowska- Członek Komisji 

Odpowiedziała, że z uwagi na podjęcie pracy zarobkowej. 

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 

W związku  z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie imienne. 

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały projektu 

uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie powołania Komisji Rady Miasta, 

ustalenia ich przedmiotu działania  i składów osobowych-bez poprawek. 

 

 / głosowanie:   12 -głosów-za,  1-przeciw,  4-wstrz. się, brak głosu -0, 

nieobecni – 1/ 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr 27 do prot./ 

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 

Ogłosiła wynik głosowania, a następnie przeszła do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  



b) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku 

o przyznanie dodatku mieszkaniowego  i wzoru deklaracji o dochodach 

gospodarstwa domowego za okres 3 miesięcy kalendarzowych 

poprzedzających dzień złożenia wniosku   o dodatek mieszkaniowy;  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr  28 do prot./ 

inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta, p. Dariusz Latarowski  

referują:Dyrektor MOPS, pani Barbara Pieńkowska 

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła realizację punktu dot. zaopiniowania projektu uchwały w sprawie 

określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego  i wzoru 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego za okres 3 miesięcy 

kalendarzowych poprzedzających dzień złożenia wniosku   o dodatek 

mieszkaniowy;  

Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos, a w związku                    

z brakiem zgłoszeń zarządziła głosowanie imienne. 

Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego  i wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa 

domowego za okres 3 miesięcy kalendarzowych poprzedzających dzień 

złożenia wniosku   o dodatek mieszkaniowy- bez poprawek 

 / głosowanie:   17 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się, brak głosu -0, 

nieobecni – 1/ 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr 29 do prot./ 

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 

Ogłosiła wynik głosowania, a następnie przeszła do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  



c)  zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta 

Grajewo na 2021 r.; 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 30  do prot./ 

inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta, p. Dariusz Latarowski  

referują:Skarbnik Miasta, p. Grzegorz Kurzątkowski 

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła realizację punktu dot. zaopiniowania projektu uchwały w sprawie 

zmian w budżecie miasta Grajewo na 2021 r. 

Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos, a w związku                    

z brakiem zgłoszeń zarządziła głosowanie imienne. 

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały w sprawie   zmian w budżecie miasta Grajewo na 2021 r.- bez 

poprawek. 

 / głosowanie:   17 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się, brak głosu -0, 

nieobecni – 1/ 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr 31 do prot./ 

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 

Ogłosiła wynik głosowania, a następnie przeszła do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  

d) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2021-2036; 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr  32 do prot./ 



inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta, p. Dariusz Latarowski  

referują: Skarbnik Miasta, p. Grzegorz Kurzątkowski 

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła realizację punktu dot. zaopiniowania projektu uchwały w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2021-

2036. 

Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos, a w związku                    

z brakiem zgłoszeń zarządziła głosowanie imienne. 

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały w sprawie  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta 

Grajewo na lata 2021-2036- bez  poprawek. 

 / głosowanie:   17 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się, brak głosu -0, 

nieobecni – 1/ 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr 33 do prot./ 

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 

Ogłosiła wynik głosowania, a następnie przeszła do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  

e) zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej przez miasto Grajewo Powiatowi 

Grajewskiemu w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na 

dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Grajewie 

prowadzonego przez Stowarzyszenie Wspierania Inicjatyw Społecznych 

na Rzecz Osób Niepełnosprawnych w Grajewie; 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr  34 do prot./ 

inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta, p. Dariusz Latarowski  



referują:Skarbnik Miasta, p. Grzegorz Kurzątkowski 

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła realizację punktu dot. zaopiniowania projektu uchwały                                    

w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez miasto Grajewo 

Powiatowi Grajewskiemu w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na 

dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Grajewie 

prowadzonego przez Stowarzyszenie Wspierania Inicjatyw Społecznych 

na Rzecz Osób Niepełnosprawnych w Grajewie. 

Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos, a w związku                    

z brakiem zgłoszeń zarządziła głosowanie imienne. 

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez miasto Grajewo 

Powiatowi Grajewskiemu w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na 

dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Grajewie 

prowadzonego przez Stowarzyszenie Wspierania Inicjatyw Społecznych 

na Rzecz Osób Niepełnosprawnych w Grajewie- bez poprawek 

 / głosowanie:   17 -głosów-za,  0-przeciw,  0-wstrz. się, brak głosu -0, 

nieobecni – 1/ 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr 35 do prot./ 

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 

Ogłosiła wynik głosowania, a następnie przeszła do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  

 f) zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie ustalenia regulaminu 

korzystania z miejskich parków, skwerów, terenów zieleni urządzonych 

na terenie miasta Grajewo.  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 



/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 36  do prot./ 

inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta, p. Dariusz Latarowski  

referują: Burmistrz Miasta, p. Dariusz Latarowski  

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła realizację punktu dot. zaopiniowania projektu uchwały                                    

w sprawie ustalenia regulaminu korzystania z miejskich parków, 

skwerów, terenów zieleni urządzonych na terenie miasta Grajewo.  

Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś  z obecnych chciałby w tym punkcie 

zabrać? Do zabrania głosu  zgłosiła się Radna Elżbieta Nietupska.  

Pani Elżbieta Nietupska- Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej 

RM 

Zapytała dlaczego w regulaminie korzystania z miejskich parków, skwerów, terenów 

zieleni urządzonych na terenie miasta Grajewo nie uwzględniono możliwości 

korzystania z pumptracu osób poruszających się na hulajnogach i deskorolkach? 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz 

Odpowiedział, że ze względu na podnoszone przez Panią Radną wątpliwości                                          

w przedmiocie treści regulaminu zaproponował wycofanie projektu uchwały w celu 

dokonania modyfikacji jego treści.  

Pan Ryszard Wolwark – Sekretarz  

W uzupełnieniu stwierdził, że nie ma żadnych szczegółowych przepisów 

regulujących tak drobiazgowe kwestie jak korzystanie z torów  pumptracowych.  

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad 

Zgłosiła wniosek formalny o wycofanie ww. projekt uchwały z dzisiejszego 

posiedzenia i zarządziła głosowanie imienne.  

Wynik głosowania: 

Komisje w głosowaniu imiennym pozytywnie zaopiniowały wniosek                         

w sprawie wycofania z dalszego procedowania projektu uchwały                         

w sprawie  ustalenia regulaminu korzystania z miejskich parków, 



skwerów, terenów zieleni urządzonych na terenie miasta Grajewo,                        

z uwagi na konieczność dopracowania jego treści i uwzględnienia 

poprawek zgłoszonych na posiedzeniu. 

 / głosowanie:   16-głosów-za,  0-przeciw,  1-wstrz. się, brak głosu -0, 

nieobecni – 1/ 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr 37 do prot./ 

Pan Arkadiusz Skawski – Członek Komisji 

Kontynuując tematykę  ww. regulaminu stwierdził, że w jego ocenie na terenie 

Parku nie powinno być miejsca wyznaczonego na ognisko. 

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 

Ogłosiła wynik głosowania, a następnie przeszła do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad.  

       Ad16.  

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 

Procedurze przyjęcia poddała protokół z poprzedniego posiedzenia połączonych 

Komisji, który wyłożony był na sali obrad. W związku z brakiem uwag, co do treści 

dokumentu zarządziła głosowanie imienne w sprawie jego przyjęcia.  

Komisje w głosowaniu imiennym przyjęły Protokół nr 28/21 z dnia                                          

26 maja 2021 roku z posiedzenia połączonych komisji Rady Miasta - bez 

uwag, co do treści.  

/ głosowanie: 16 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz. się, brak głosu -0, 

nieobecni – 2./ 

/ Wykaz głosowania imiennego stanowi Zał. Nr 38 do prot./ 

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 

Podała wynik głosowania i przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.   

   Ad17.  

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 



Otworzyła realizację punktu jak wyżej.  

W ramach wolnych wniosków i informacji głos zabrali: 

O udzieleni głosu poprosił Pan Zbigniew Nawrocki Prezes Rodzinnych Ogrodów 

Działkowych im. H. Sawickiej w Grajewie, który podjął temat doprowadzenia 

instalacji wodociągowej do przedmiotowego Ogrodu w celu zaopatrzenia 

działkowców w niezbędną wodę. Stwierdził, że istniejący Ogród pełni bardzo istotną 

funkcję społeczną i gospodarczą. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz  

Poinformował, że w odpowiedzi na złożony do władza miasta wniosek o wykonanie 

ww. sieci o długości ok. 210 m będzie on zrealizowany po zabezpieczeniu środków 

w budżecie. Dodał, ze szacunkowy koszt budowy  to ok. 60-70 tys. zł. 

Poinformował również, że Miasto wykona przyłącze wodociągowe do granicy 

Ogrodu, a dalsza dystrybucja wody będzie sprawą Zarządu ROD. Zdecydowanie 

także podkreślił - odpowiadając na krążące w przestrzeni plotki, że Burmistrz Miasta 

nie ma żadnego wpływu na przydział osobom fizycznym, działek na terenie Ogrodu. 

Zaznaczył, że jest to  wyłącznie kompetencja Zarządu ROD. 

Pan Zbigniew Nawrocki Prezes ROD im. H. Sawickiej potwierdził, że w sprawie 

działek na terenie Ogrodu decyduje Zarząd ROD, po czym temat obudował 

szerokim kontekstem merytorycznym.  

Ad18. 

Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Obrad 

W związku z wyczerpaniem wszystkich tematów objętych porządkiem obrad                           

o godz.11.50 zamknęła posiedzenie, pożegnała zgromadzonych, dziękując 

wszystkim za udział.  

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

Protokołowała: Barbara Poniatowska 

 

                                         Przewodnicząca Obrad 

                                           /Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych RM/ 



 

                                                                       Monika Stefańska 

                                           

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Uwaga! Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo. 


